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Mejsce Smierci bl. ks. Jerzego Popieluszki na wloclawskiej zaporze jest jedn4
z gl6wnych wizyt6wek Woclawka, odwie&ane przezwiele os6b z polski i
zagranicy. Niestety, ale oci dtu'2szego czasu to miejsce chluby niastu nie
przynosi. Proszg Pana prezadenta o pilne prace remontowe w tym rejonie.
Kompletnie zdewastowane s4 schody doKvylapomnik4 kt6re zagn2ajy
bezpieczenstwu pieszych. w lawkach zemontowanych przez miasto odkrjcone
s4 nakrgtki od Srub mocujqcych ich oparcia. IftzyZ pomnik zosta) przez
wandali pozbawiony pod6wietlenia, powyyvana jssl ksstka przy
niedokoriczonym o+l^m) kamiennym, autorsfu a rzeLbiarza J erzego Kuliny.
Proszg o mo2:liwie szybkie naprawienie tych ustere\ bo za chwilg to miejsce
straci sw6j reprezentacyjny charakter.
Ile Masto Gmina Wloclawek wydalo funduszy z bud2etu miasta na
zam6wieriaz wolaej rgki z pominigciem zam6wief publicznych w latach
2019-2021. Proszg o podanie danych w rozbiciu na poszczeg6lne lata.
Jednoczesnie pros zg o podanie ile wydatk6w poni esiono w I polroczu 2022r.
Meszkaricy, azvrlaqzczakierowcy poruszaiqc sig objazdem przez ul. Szewsk?
maj4 sporo uwag, co do tej nowo oddanej arterii. RozjeZrt+rne sq krawg2rriki
na tukach jezdni przez dui;e pojazdy, autobusy maj4 problem z wymijaniem.
Wypigtrzeniajezdni na skrz,yZowaniach z ulicami KaletriczE i MetalLw4 s4
zbyt nrskie, pr'zez co nie powodui4 wlaSciwego spowolrrienia ruch.._r, ponadio
brakuje oznakowania poziomego, co naraza na niebezpieczefstwo sznzeg6kne
osoby piesze oraz rowerzyst6w. ProszE o szybkie naprawienie usterek w
rrmach gwarancji i doprowadzenie ulicy do zgodnofci z norma-i

ie budowlanym i ruchu

Pan mieszkaniec naszego miasta czuje sig pokr4ywdzony
brakiem przydzialu mieszkania na ul. Celulozowej przez BBM,p. , o. o. F*

jest rencist4, oficerem Wojska polskiego w stopniu kapitana w
stanie spoczlnku. Jest zaslu2onym dawc4 tr<rwi, odznaczonym przez ministra
zdrowia, poniewaz oddal ponad 40 litr6w krwi dla spoleczefstwa- od 2015 r.
posiada orzeczente o lmiarkowanym stopniu niepehrosprawnoSci. W
pierwsrym etapie rozpatrywaniu mieszkanc6w uzyskal ,)orycj1,a drugim

miejsce z bardzo nisk4 liczb4 6 punlct6w. Ta osoba mieszka samotrie 
-

Mieszkancy ulicy Paderewskiego prosz4 o u.unlg"-e przez stuzuy orie.lstie
dw6ch uschnigtych drzewek i nasadzenie w to mieisce nowych.

wynajmuj4c lokal na ul. we Wloclawku. proszg p,na
prezydenta o szczegfiowe wyjadnienie tej sprawy.



6. Mieszkaricy Michelinakor4tstajqcy z ulicy Swietlanej prosz4 ponownie owlpehienie licznych ubytk6w jezdni praktycznie na jej calej dlugoSci. Z te.1dfugiej sosunkowo drogi korzysra *i"tu .#er"y"tO*, f<rOry.t,,ri"l" ."U""omijanie wyboj6w.
7. Proszg o inforrnacjg za jak4 kwotg miesigcznie MBM sp. z o. o. wynajmuje

- Lo,*...r:r.nia na. swoje biura przy ul. pulaskiego 6 lokal B 2.6. w ANr4zKu ztragiczrt1 wojnq na [Jkrainie, mieszkancy miasta pytaj4 jakwyghq zaberyieczeri,e wloclawian przei gro^bqewentuarnych narot6w wprzlpadku gdyby doszlo do agresji nu eoulg ze strony Rosji. tte * narzy-
mie6cie jest sch,ron6w przeciwlotnic4ych, jak sq wyposaZone i ile os6b mog4pomieSci6.
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